
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 6. 2. 2019 od 17:00 hodin v městském kině 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluvena: Mgr. Petra Tojmarová 

  

Za MěÚ : Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Ing. Hana Karlíčková – ved. odb. VŽP, pan 

Zdeněk Přivřel, BBA – tajemník MěÚ, Pavla Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel 

MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Ilona Bažantová – referentka odb. SM, Ing. 

Irena Zárubová – ved. SÚ 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2019-3/6-2-2019 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise  

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM  

3. Rozpočet 2019 

4. Organizační záležitosti 

5. Diskuse 

6. Závěr 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu. 

Usnesení č. 1/2019 : 

ZaM schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Pavel Urx. Zasedání bylo řádně svoláno a 

informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce, vývěsních plochách, na webu a 

v Benešovských novinách. Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým 

programem.  

Starosta přivítal přítomné a nechal hlasovat o složení návrhové komise a programu. 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2019-3/6-2-2019


Starosta určil zapisovatelkou jednání paní Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a pana Martina Vernera. 

 

Usnesení č. 2/2019 : 

ZaM schvaluje jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a pana Martina Vernera. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Slavík, p. Urx, p. Prášek, p. Buchta, p. Neliba, p. Černá, p. Kořan, p. Kačer ) 2 se zdrželi ( p. 

Provazník, p. Verner ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Emil Kačer, Bc. Andrea Kulíková a 

Mgr. Jakub Zelený. 

 

Usnesení č. 3/2019 : 

ZaM schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: pan Emil Kačer, Bc. Andrea 

Kulíková a Mgr. Jakub Zelený. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Buchta, p. 

Provazník, p. Prášek, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 2 se zdrželi  

( p. Kulíková, p. Kačer ) 

 

2. KONTROLA USNESENÍ  

Usnesení č. 73/2017: 

ZaM ukládá vedení města pracovat na realizaci výstupů z Fóra 2017. – v materiálech 

(splněno) 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 4/2019 : 

ZaM bere na vědomí kontrolu usnesení z minulých jednání ZaM. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

Protože je na jednání přítomna Ing. Jančová, která přišla podat informace týkající se 

pořizování Územního plánu Benešov nad Ploučnicí, navrhuje starosta přesunutí bodu 4.4. 

Zpráva o průběhu realizace nového územního plánu města a Odstoupení od smluvního vztahu 

s Ministerstvem pro místní rozvoj – poskytnutí dotace na pořízení Územního plánu Benešov 

nad Ploučnicí, před bod 3. Rozpočet 2019. 

 

 



4.4. Zpráva o průběhu realizace nového územního plánu města a Odstoupení od smluvního 

vztahu s Ministerstvem pro místní rozvoj – poskytnutí dotace na pořízení Územního plánu 

Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme ZaM zprávu o průběhu realizace nového Územního plánu Benešov nad 

Ploučnicí. 

Důvodová zpráva: 

- S vítězem výběrového řízení firmou SAUL, s.r.o. byla v lednu 2015 podepsána 

smlouva o vypracování Územního plánu Benešov nad Ploučnicí za cenu 871 200,- Kč 

včetně DPH. 

- V lednu 2016 požádalo město MMR ČR o dotaci na územní plán města ve výši 400 

tis. Kč a dotace nám byla poskytnuta. 

- V září 2016 projektant předal městu zpracovaný Návrh územního plánu Benešov nad 

Ploučnicí, který jsme v říjnu 2016 předali na MM Děčín, Úřad územního plánování, 

který je „pořizovatelem“ ke kontrole a dalšímu projednání s dotčenými orgány. 

- Dne 30. 11. 2016 byl návrh ÚP zveřejněn veřejnou vyhláškou a každý měl možnost do 

15 dnů uplatnit své připomínky. 

- Následně byla realizace ÚP v rukách pořizovatele, tj. MM Děčín. Proběhla jednání 

s dotčenými orgány (např. krajský úřad, hasiči, hygiena, báňský úřad, MŽP ČR, 

AOPK, … sousední obce). Vzhledem k nedohodě a rozdílným názorům dotčených 

orgánů (zejména Odboru životního prostředí a zemědělství Krajského úřadu 

Ústeckého kraje) na řešení sporných otázek pořizovatel - MM Děčín připravil 

podklady pro předložení rozporu na MMR ČR – odbor územního plánování. 

Předmětem rozporu byl požadavek dotčeného orgánu na 1) stanovení podmínek pro 

využití ploch s rozdílným způsobem využití v „plochách zemědělských“ a 2) 

vyhodnocení předpokládaných důsledků na zemědělský půdní fond dle platných 

předpisů v „plochách sídelní zeleně“. Absence těchto údajů je dle dotčeného orgánu 

v rozporu se zájmy ochrany zemědělského půdního fondu. 

- Město bylo nuceno opakovaně žádat o prodloužení termínu realizace akce. 

- V srpnu 2018 byla na ministerstvu uzavřena dohoda o řešení rozporu. Dotčenému 

orgánu – Odboru životního prostředí a zemědělství Krajského úřadu Ústeckého kraje 

bylo plně vyhověno v bodě 2) a částečně v bodě 1), kdy budou konkretizovány 

podmínky pro stavby, zařízení a jiná opatření v „plochách zemědělských“. 

- Protože se přes veškerou snahu nepodařilo splnit ani nejzazší termín realizace akce dle 

podmínek dotace, bude nám dotace ve výši 400 tis. zamítnuta. 



- V současné době lze od Ministerstva pro místní rozvoj získat totožnou dotaci na 

pořízení územního plánu. Vzhledem k podmínkám dotace dosáhneme již pouze na cca 

140 tis. Kč. Připravili jsme novou žádost, kterou jsme po schválení Radou města 

podali. 

- Dle sdělení pořizovatele ÚP je předpoklad veřejného projednání upraveného návrhu 

ÚP v listopadu 2019 a vydání nového účinného ÚP v září 2020. 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM návrh na odstoupení od smluvního vztahu s Ministerstvem pro místní 

rozvoj, Staroměstské nám. 932/6, 110 15 Praha 1, poskytovatelem dotace na pořízení 

Územního plánu Benešov nad Ploučnicí. 

Důvodová zpráva: 

Dne 4.5.2016 bylo potvrzeno rozhodnutí o poskytnutí dotace od Ministerstva pro místní 

rozvoj na akci: „Územní plán Benešov nad Ploučnicí“. Vzhledem k nepředvídatelným 

komplikacím v průběhu realizace akce není možné dodržet závazný termín dokončení, 

stanovený rozhodnutím i.č. 117D051000093.  

Dne 30. 11. 2016 byl návrh ÚP zveřejněn veřejnou vyhláškou a každý měl možnost do 15 dnů 

uplatnit své připomínky. Následně byla realizace ÚP v rukách pořizovatele, tj. MM Děčín. 

Proběhla jednání s dotčenými orgány (např. krajský úřad, hasiči, hygiena, báňský úřad, MŽP 

ČR, AOPK, … sousední obce). Vzhledem k nedohodě a rozdílným názorům dotčených 

orgánů (zejména Odboru životního prostředí a zemědělství Krajského úřadu Ústeckého kraje) 

na řešení sporných otázek pořizovatel - MM Děčín připravil podklady pro předložení rozporu 

na MMR ČR – odbor územního plánování. Předmětem rozporu byl požadavek dotčeného 

orgánu na: 

1) stanovení podmínek pro využití ploch s rozdílným způsobem využití v „plochách 

zemědělských“ a 

2) vyhodnocení předpokládaných důsledků na zemědělský půdní fond dle platných předpisů 

v „plochách sídelní zeleně“.  

Absence těchto údajů je dle dotčeného orgánu v rozporu se zájmy ochrany zemědělského 

půdního fondu. Město bylo nuceno opakovaně žádat o prodloužení termínu realizace akce. 

V srpnu 2018 byla na ministerstvu uzavřena dohoda o řešení rozporu. Dotčenému orgánu – 

Odboru životního prostředí a zemědělství Krajského úřadu Ústeckého kraje bylo plně 

vyhověno v bodě 2) a částečně v bodě 1), kdy budou konkretizovány podmínky pro stavby, 

zařízení a jiná opatření v „plochách zemědělských“. Přes veškerou snahu se nepodařilo splnit 

ani nejzazší termín realizace akce dle podmínek dotace.  

Z těchto důvodů navrhuje Město Benešov nad Ploučnicí odstoupit od smluvních vztahů 

s Ministerstvem pro místní rozvoj ohledně poskytnutí dotace. Zároveň je nutné vrátit 

celkovou výši dosud přijatých dotací na výše uvedenou akci. 

V současné době lze od Ministerstva pro místní rozvoj získat totožnou dotaci na pořízení 

územního plánu. Vzhledem k podmínkám dotace dosáhneme již pouze na cca 140 tis. Kč. 

Připravili jsme novou žádost, kterou jsme po schválení Radou města podali. Dle sdělení 



pořizovatele ÚP je předpoklad veřejného projednání upraveného návrhu ÚP v listopadu 2019 

a vydání nového účinného ÚP v září 2020. 

 

p. Karlíčková – přednesla informace týkající se ÚP 

p. Ušák – díval se do materiálu, který dostali členové RaM na prosincovém jednání RaM, ve  

                 kterém je napsáno, že se 29.11. sešlo vedení s Ing. Jančovou na Magistrátu města  

                 DC – v zápisu z RaM je, že 31.1. bude termín dodržen, jinak hrozí, že přijdeme o                   

                 dotaci – v tuto chvíli jsme ve stavu, že nám nikdo neřekl, že jsme přišli o dotaci,    

                 jen si myslíme, že to nestihneme – je to tak ? 

Starosta – řekli nám to na ministerstvu 

p. Ušák – přišlo to oficiálně, že jsme to nesplnili a končíme ? 

Starosta – ano 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o průběhu realizace 

nového Územního plánu města. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 5/2019 : 

ZaM rozhodlo o odstoupení od smluvních vztahů s Ministerstvem pro místní rozvoj, 

poskytovatelem dotace na realizaci akce: „Územní plán Benešov nad Ploučnicí“, a zároveň 

pověřuje Městský úřad Benešov nad Ploučnicí, odbor FaP k vrácení dosud přijatých dotací na 

výše uvedenou akci. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 2 proti ( p. Prášek, p. 

Ušák ) 1 se zdržel  ( p. Provazník ) 

 

 

3. ROZPOČET 2019 

 

3.1. Přílohy k rozpočtu na rok 2019 

 

Zastupitelé mají přílohy k rozpočtu na rok 2019 v materiálech. 

p. Sluková – přednesla informace týkající se příloh k rozpočtu na rok 2019 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí přílohy k rozpočtu na rok 2019. 

 

 

http://www.benesovnpl.cz/


3.2. Návrh rozpočtu na rok 2019 

 

Zastupitelé mají návrh rozpočtu na rok 2019 v materiálech. 

 

p. Sluková – přednesla informace týkající se návrhu rozpočtu na rok 2019 

p. Ušák – řešili to v prosinci ohledně provizoria, kdy chtěl stanovisko FV, bylo řečeno, že se  

                 v lednu FV 2x sejde – ale žádný zápis, jako součást dnešního jednání nebyl ani  

                 stanovisko FV k rozpočtu neznáme – teď to p. vedoucí zmínila a nic není  

                 v materiálech 

p. Verner – sešli se jednou (neví, že by slibovali 2x) FV v plném počtu 5ti lidí, rozpočet s p.  

                    Slukovou probrali – a samozřejmě 14.1. byl p. Verner i kolega p. Provazník na  

                    pracovním jednání, takže věděli všechno, p. Kulíková pravděpodobně taky a  

                    nejvíc byl obeznámen p. Zelený s p. Zívalem – p. Sluková se ptala, jestli k tomu  

                    mají nějaké připomínky, jestli se něco nelíbí – řekli, že je vše OK – shodli se, že  

                    je rozpočet v pořádku 

p. Ušák – proč z toho není zápis, že je to OK ? 

p. Verner – zápis z toho je, dělal ho p. Verner, trošku se zpozdil – posílal ho včera, nebo  

                    předevčírem – má ho vytištěný 15x, jestli mají zájem 

p. Ušák – zájem mají 

p. Prášek – poznámka k p. předsedovi FV – tady bylo vždy zvykem zprávy FV překládat  

                   s dostatečným předstihem zastupitelstvu města, tj. 7 dní předem v písemné  

                   podobě  – tak kdyby p. Verner byl tak laskav a jako předseda trošku na tom                         

                   máknul  

p. Kulíková – jistě všichni víme, že kdysi bylo v programu zasedání ZaM jeden z bodů  

                        předkládání zprávy FV – pro tento rok to není na žádném jednání takhle  

                        schváleno – p. Kulíková zprávy nedávala nikdy mimo, dávala je přesně tak, jak  

                        to bylo schváleno v programu zasedání – věděli to na celý rok, že jedna zpráva  

                        půjde na jaře, jedna půjde na podzim – možná by bylo dobré, kdyby si to takto  

                        doplnili, že budou vědět, že v květnu předkládá FV a na podzim překládá třeba  

                        za celý rok – asi proto p. předseda tu zprávu poslal v pondělí, neměl povinnost  

                        jí posílat na dnešní ZaM, protože mu tak takhle nikdo neuložil 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

p. Prášek – kolegyně Tojmarová ho požádala, aby se dotázal na jednu položku v rozpočtu – a  

                   to je poplatek z ubytovací kapacity – v tom přehledu, v té příloze 4 na příjmové  

                   straně je poplatek z ubytovací kapacity, plnění roku 2018, tak částka 2 556,- Kč –   

                   a představte si, celou tuto částku, ve 2 splátkách zaplatila p. kolegyně Tojmarová,  

                   která je poskytovatelkou ubytovací kapacity – p. Práškovi osobně a i p. Tojmarové  

                   přijde vysoce nepravděpodobné, aby byla jedinou poskytovatelkou ubytovací  

                   kapacity v loňském roce – chtěl by se zeptat, kdo tento výběr poplatku má na  

http://www.benesovnpl.cz/


                starosti a jestli i zastupitelé si myslí, že nikdo jiný, než u p. Tojmarové, v loňském  

                roce neubytoval 

Starosta – předpokládá, že zřejmě ano, nicméně pravidla o ubytovacích kapacitách a o  

                 přihlašování ubytovaných jsou na tom každém ubytovateli – takže jestliže něco  

                 nenahlásí, jakým způsobem my bychom byli schopni provádět kontrolu, jestli tam  

                 někoho má ubytovaného – mluvili o tom, že by tento poplatek zcela zrušili 

p. Ušák – chtěl by připomenout diskusi na pracovním jednání – požádali FP odbor, aby  

                zpracoval písemně, co a jak to je (chtěl by to opětovně připomenout, jestli by mohli  

               dostat tu zprávu, na které se v lednu domluvili) – a cití, že by v tom mohla být shoda  

               – připravte materiál na zrušení toho poplatku, protože jestliže ho někdo nedodržuje  

              a všichni máme zájem na rozvoji cestovního ruchu ve městě – tak pojďme to zrušit  

              ten poplatek – třeba na příštím ZaM jako připravený materiál 

Starosta – myslí, že nebude problém, aby to připravili 

 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 6/2019 : 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí projednalo a schvaluje rozpočet na rok 2019 

jako schodkový, s tím, že schodek bude uhrazen přebytkem finančních prostředků z roku 

2018 takto: 

 

 

 

 

Zůstatek na účtech k 31 .12. 2018    18 232 757,69 Kč 

8115       18 232 757,69     dispoziční zůstatek k 31. 12. 2018 

8115 -      1 225 550,28     zůstatek Fondu na opravu bytových domů v majetku města 

8124 -          999 600,00     splátka úvěru Č. spořitelna -snížení energetické náročnosti 

    v objektu ZŠ č. p. 699, úvěr 6 mil. Kč, splatnost 12/2020 

    (6 let splátky) 

8124 -      1 200 000,00     splátka úvěru Komerční banka-opravy nemovitostí a  

    1. etapa rozšíření kapacity MŠ, úvěr 6 mil. Kč, splatnost   

    12/2021 (5 let splátky) 

8124 -      3 000 000,00     splátka úvěru Komerční banka- rozšíření kapacity MŠ, oprava 

  

 

mostu Sokolovská ul., úvěr 15 mil. Kč, splatnost 12/2022 

      (5 let splátky) 

Celkem       11 807 607,41       



Příjmy Návrh rozpočtu 2019 

       

      

1xxx 48 330 000,00 daně sdílené 

1xxx 1 400 000,00 daň výlučná 

1xxx 2 772 000,00 daňové poplatky 

2xxx 4 358 500,00 nedaňové příjmy 

3xxx 739 000,00 kapitálové příjmy 

41xx 4 459 800,00 přijaté neinvestiční dotace 

42xx 2 236 212,00 přijaté investiční dotace 

413x 2 510 000,00 převody mezi vlastními fondy a rozpočtovými účty 

CELKEM 66 805 512,00   

 

Výdaje Návrh rozpočtu 2019   

      

      

5xxx 44 456 960,66 běžné výdaje 

534x 2 510 000,00 převody mezi vlastními fondy a rozpočtovými účty 

5331 20 020 000,00 neinvestiční příspěvky příspěvkovým organizacím 

5339 72 000,00 příspěvky cizí PO-Centrum sociálních služeb 

522x 1 069 000,00 dotace spolkům MSK, RC Medvídek 

5901 150 000,00 dotace přidělené RaM, ZaM 

6351 300 000,00 inv.příspěvky pro zřízené příspěvkové organizace 

6xxx 10 028 300,00 kapitálové výdaje 

Celkem 78 609 260,66   

 



Rozdíl P - V 11 803 748,66 

 

Záporný rozdíl mezi příjmy a výdaji bude pokryt zůstatkem na účtech z roku 2018. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Provazník, p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 1 se zdržel 

( p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 

 

Usnesení č. 7/2019 : 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených 

zákonem o obcích poskytnutí příspěvků a dotací dle návrhu rozpočtu na rok 2019 takto: 

Neinvestiční výdaje  Návrh rozpočtu  Org. Odvětvové Druhové 

pro zřízené příspěvkové organizace 2019 třídění třídění třídění 

Základní a Mateřská škola Benešov n.Pl. 5 400 000,00 300 3113 5331 

Služby města Benešov n.Pl. -příspěvek na provoz 11 670 000,00 361 3639 5331 

Školní jídelna Benešov n.Pl. 1 150 000,00 312 3141 5331 

CDM Benešov nad Ploučnicí 1 800 000,00 313 3421 5331 

CELKEM 20 020 000,00       

 

Investiční výdaje  Návrh rozpočtu  Org. Odvětvové Druhové 

pro zřízené příspěvkové organizace 2019 třídění třídění třídění 

Školní jídelna Benešov n. Pl. -příspěvek na splátky úvěru 300 000,00       

CELKEM 300 000,00 312 3141 6351 

 

Neinvestiční výdaje  Návrh rozpočtu  Org. Odvětvové Druhové 

pro cizí příspěvkové organizace 2018 třídění třídění třídění 

Centrum sociálních služeb - příspěvek K-Centrum 72 000,00       

CELKEM 72 000,00 315 4344 5339 

 

 

 



Neinvestiční výdaje  Návrh rozpočtu  Org. Odvětvové Druhové 

pro spolky 2018 třídění třídění třídění 

MSK Benešov nad Ploučnicí 969 000,00 606 3419 5222 

RC Medvídek Benešov nad Ploučnicí 100 000,00 606 3421 5222 

CELKEM 1 069 000,00       

 

Neinvestiční výdaje  Návrh rozpočtu  Org. Odvětvové Druhové 

ostatní neinv.transfery přidělené ZaM, RaM 2018 třídění třídění třídění 

 Příspěvky přidělené radou města na základě podané žádosti 150 000,00       

CELKEM 150 000,00 606 3900 5901 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Provazník, p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 1 se zdržel 

( p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 

 

Usnesení č. 8/2019 : 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje provádění změn rozpočtu / rozpisu 

rozpočtu města Benešov nad Ploučnicí v roce 2019 takto: 

 

Změny v rozpočtu po jeho schválení a provádění rozpočtových opatření se řídí zákonem o 

rozpočtových pravidlech a zákonem o obcích v platném znění. Právní úkony, ze kterých 

městu vznikají závazky, např. smlouvy o dílo, mandátní smlouvy, kupní smlouvy, licenční 

smlouvy a objednávky, lze uzavírat pouze za předpokladu předchozího schválení výdajů v 

rozpočtu města. Pravidla pro změny jsou následující: 

a) Změny v rámci kapitoly odboru 

Zastupitelstvo stanovuje, že ve výdajové části rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci 

operací (odpovědnými orgány) překročen jím stanovený objem běžných a kapitálových 

výdajů dle odvětvového třídění schváleného rozpočtu roku 2019 pouze s výjimkou, kdy 

jednotliví příkazci operací zjistí, že je nutná změna v zatřídění mezi kapitálovým a provozním 

výdajem vztahujícím se k jednotlivé akci při nezměněné výši výdaje na tuto akci. V rámci 

odvětvového třídění se změna v druhovém třídění, včetně mzdových položek a včetně změn 

mezi druhovým tříděním běžných a kapitálových výdajů a naopak, povoluje.  

Tyto přesuny budou prováděny finančním odborem na základě elektronicky zaslaného 

požadavku dle tabulky, která je v příloze č. 8 toho materiálu. Odbory mohou požádat o přesun 

mezi položkami v rámci odvětvového třídění (§), pokud nedojde ke snížení / zvýšení výdajů.  

V případě změn podle tohoto odstavce nejde o rozpočtová opatření, ale o změnu rozpisu 

rozpočtu. 

b) Technické změny v rozpočtu města 



K provádění technických změn rozpočtu (změna číslování položek, paragrafů, středisek) v 

souladu s aktuální rozpočtovou skladbou a správným zatříděním výdajů dle vyhlášky č. 

323/2002 Sb., o rozpočtové skladbě, ve znění pozdějších předpisů, je pověřena vedoucí 

finančního odboru. Dále se za technickou změnu považují změny u syntetického (SÚ) a 

analytického účtu (AÚ) a změny v číselníku organizací (ORG). Technické změny nesmí mít 

vliv na schválené částky.   

c) Přesuny, ke kterým je pověřena Rada města 

Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona o obcích kompetence 

Rady města k provádění rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: 

 přesuny v rámci rozpočtu jedné kapitoly (odboru) mezi běžnými a investičními 

výdaji, 

 přesuny mezi jednotlivými kapitolami (odbory), aniž by tím došlo ke zvýšení či 

snížení výdajů, 

 přijetí a případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů, 

 upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů 

(např. nepřijetí transferu),  

 změna příspěvku na provoz příspěvkovým organizacím města se současným 

nařízením odvodu do rozpočtu města, v případě, že se nenavyšuje schodek 

rozpočtu,  

 změna rozpočtu v souvislosti s daní z příjmu právnických osob za město Benešov 

nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Provazník, p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 1 se zdržel 

( p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 

 

Usnesení č. 9/2019 : 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do 

plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí 

finančního odboru, účetních. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Provazník, p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 1 se zdržel 

( p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 

 

Usnesení č. 10/2019 : 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje, že při sestavování, projednávání a 

schválení rozpočtu na rok 2018 byla současně provedena předběžná řídící finanční kontrola. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro ( p. Jansa, p. Zelený, p. Kulíková, p. Buchta, 

p. Provazník, p. Kačer, p. Černá, p. Neliba, p. Kořan, p. Urx, p. Slavík, p. Verner ) 1 se zdržel 

( p. Ušák ) 1 proti ( p. Prášek ) 

 

 



4. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

4.1. Výkon funkce velitele jednotky sboru dobrovolných hasičů obce Benešov nad Ploučnicí 

(JSDHO)  

Stanovisko odboru:  

Předkládáme ZaM města ke schválení jmenování p. Františka Buchty ve funkci velitele 

JSDHO Benešov nad Ploučnicí. 

Důvodová zpráva: 

Pan František Buchta je dle vyjádření HZS Ústeckého kraje č.j. HSUL – 683-3/IZS-2018 

držitelem platného osvědčení pro velitele JSDHO č. 1/07, vydaného dne 12.03.2007,  a je tedy 

odborně způsobilý vykonávat funkce velitele JSDHO Benešov nad Ploučnicí. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 11/2019 : 

ZaM schválilo ve funkci velitele JSDHO Benešov nad Ploučnicí p. Františka Buchtu, nar. 21. 

července 1979. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.2. Zpráva pro ZaM dle usnesení RaM č. 349/18 

 

Stanovisko odboru: 

Rada města usnesením č. 349/18 uložila odboru VŽP připravit pro ZaM zprávu s návrhy 

řešení ve věci žádosti p. Rostislava Bicana (Ovesná). 

Důvodová zpráva: 

Dne 4. 9. 2018 byla na MěÚ doručena žádost p. Rostislava Bicana z Ovesné viz příloha. 

Ad bod 1) cesta mezi zahrádkami byla srovnána a vysypána štěrkem 

Ad bod 2) není v silách města zajistit autobusovou dopravu do Ovesné, dopravní obslužnost je 

záležitostí krajského úřadu 

Ad bod 3) dodatečná opatření k omezení rychlosti byla konzultována s dopravním inženýrem, 

Dopravní Policií ČR a se správcem komunikace Správou a údržbou silnic Ústeckého kraje. 

Místo se nachází v intravilánu obce, kde je povolena max. rychlost 50 km/hod. V místě 

propustku je vozovka široká 4 m stejně jako v navazujícím úseku v obci Ovesná. V úseku 

směrem k městu je sice šířka vozovky proměnná (4,40 – 4,60 m), ale v místě svodidel 

nedochází k podstatnému zúžení šířky vozovky, aby muselo dojít k osazení značek „Zúžená 

vozovka“ a směrových desek. Také vzhledem k přehlednosti úseku není osazení značek 

nezbytné z hlediska bezpečnosti silničního provozu. 

 

p. Karlíčková – přednesla informace týkající se zprávy s návrhy řešení 

p. Provazník – děkuje p. Karlíčkové, ale musí na to reagovat – to místo prošel a je rád, že p.  

                         Karlíčková upřesnila, že bude trvat na tom, aby se to dosypalo zpětně, protože  

                         je tam udělaná ta schůdnější část, což je jen mezi těmi zahrádkami a ta míň  



                  schůdná, ta, která se zvedá, ta, která jde do kopce je nerovná, když zaprší, nebo je  

                  sníh, je blátivá – pro ty děti, i pro dospělé je to problém – tak to je dobře, že se na  

                  to myslí, že se to dodělá – a k tomu vyústění této stezky na tu silnici – tím, jak se  

                 dal ten nový asfalt, tak ta auta nejsou vůbec slyšet, není tam dodržování rychlosti –  

                 kdyby došlo alespoň k nějakému polepu na tu vozovku, nebo něco takového, když  

                 tedy nechtějí dávat značky 

Starosta – samozřejmě můžeme ještě požádat třeba dopravního inženýra, aby nám navrhl  

                 řešení, které by bylo nadstandardním k současné situaci – učiníme tak 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 12/2019 : 

ZaM schvaluje zprávu k žádosti a pověřuje odbor VŽP k zaslání zprávy p. Bicanovi. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.3. Program regenerace městské památkové zóny Benešov nad Ploučnicí 2019-2023 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM ke schválení „Program regenerace městské památkové zóny Benešov 

nad Ploučnicí zpracovaný na léta 2019 - 2023“. 

Důvodová zpráva: 

Předkládáme ZaM Program regenerace městské památkové zóny Benešov nad Ploučnicí 

aktualizovaný na dalších pět let. Tento dokument je nutný pro možnost čerpání dotací od 

Ministerstva kultury ČR na obnovu památek. Program byl projednán se členy pracovní 

skupiny pro RMPZ a zveřejněn na oficiálních stránkách města pro případné návrhy či 

připomínky občanů. 

V Programu je popsána a analyzována současná situace města v různých oblastech, stanoveny 

cíle v oblasti péče o památky a strategie vedoucí ke zatraktivnění městské památkové zóny, 

shrnuty projekty, které se do dnešního dne uskutečnily. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 13/2019 : 

ZaM schvaluje „Program regenerace městské památkové zóny Benešov nad Ploučnicí 2019-

2023“. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.5. Dotační titul 117D8220A – Podpora obnovy místních komunikací 



Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM návrh na schválení podání žádosti o dotaci na obnovu povrchu v ul. 

Novina v Benešově nad Ploučnicí. (p.p.č. 1274, k.ú. Benešov nad Ploučnicí) 

Důvodová zpráva: 

Ministerstvo pro místní rozvoj ČR vypsalo dotační titul (dále jen DT) 117D8220A – Podpora 

obnovy místních komunikací. Odbor VŽP navrhuje podat v tomto DT žádost o podporu na 

obnovu povrchu místní komunikace Novina na p.p.č. 1274 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. 

Předpokládané náklady na realizaci akce jsou 1 mil. Kč. 

Důležité podmínky DT:  

1. - účastníkem může být obec, která má 3001 – 10000 obyvatel 

2. - schválený strategický rozvojový dokument 

3. - dotace až do výše 60% uznatelných nákladů 

4. – dolní limit 500 tis. Kč, horní limit 5 mil. Kč   

 

Protože tento bod nebyl připraven ve lhůtě pro řádné předložení materiálů, musí zastupitelé 

schválit možnost projednání tohoto bodu na dnešním jednání ZaM. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 14/2019 : 

ZaM schvaluje zařazení bodu, Dotační titul 117D8220A – Podpora obnovy místních 

komunikací, do programu jednání dne 6.2.2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

p. Karlíčková – přednesla informace týkající se dotačního titulu 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 15/2019 : 

ZaM schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace na obnovu místní komunikace Novina 

v Benešově nad Ploučnicí. Poskytovatelem je Ministerstvo pro místní rozvoj ČR, DT 

117D8220A – Podpora obnovy místních komunikací. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

4.6. Materiál ze ZaM 10.12.2018 – Zdravá města a MA 21 (volba politika Zdravého města) 

Starosta – rád by informoval zastupitelstvo o materiálech, které byly připraveny k tématu  

                 Zdravá města – na začátku našeho volebního období obdrželi materiál do RaM,  

                 který monitoruje činnost ZM, na začátku dnešního ZaM jsme měli bod, který ukládá  

                 vedení města pracovat na realizaci výstupů z Fóra 2017 – má tady ten výstup, mají  

                 ho v materiálech – je to materiál, který nám v podstatě nic neříká – přečetl některé    

                 z bodů – další body tady jsou všechno takové obecné záležitosti, které by v podstatě  



                  běželi i bez toho, aniž bychom byli členy ZM 

              – za sebe myslí, že členství ve ZM je zbytečná záležitost 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

p. Prášek – navrhuje na politika ZM p. Filipa Ušáka 

p. Ušák – nedělá si iluze, že ho zvolí, ale kdyby náhodou, tak do příštího jednání by předložil  

                koncept toho, jak by to mělo fungovat 

 

V čase 18:12 vyhlásil starosta pětiminutovou přestávku. 

V čase 18:18 se Mgr. Černá omluvila ze zbytku jednání. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu snesení 

Usnesení č. 16/2019 : 

ZaM volí politikem Zdravého města a MA 21 Benešov nad Ploučnicí pana Filipa Ušáka. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 8 pro ( p. Buchta, p. Neliba, p. Kořan, p. Prášek, p. 

Verner, p. Kulíková, p. Provazník, p. Kačer )5 se zdrželo ( p. Urx, p. Jansa, p. Zelený, p. 

Slavík, p. Ušák ) 

 

p. Kulíková – gratuluje a prosí, jestli by mohl společně s p. Feistnerovou do příštího zasedání  

                       zpracovat nějakou bližší koncepci apod., abychom věděli, co zamýšlíte a co  

                       plánujete 

p. Ušák – tu koncepci zpracuje, ale rovnou říká, že do příštího ZaM dá návrh na zřízení  

                výboru ZaM, který to bude mít na starosti – s tím, že pokud by nebyl ten výbor  

                zvolen – je připraven konzultovat jakýmkoli způsobem jeho složení – pokud by nebyl  

                zvolen, tak na tom příštím ZaM by pak rezignoval na tu pozici  

 

4.7. Materiál ze ZaM 10.12.2018 – Prodej ideální poloviny pozemků p.č. 661/6 (TTP) a p.č. 

661/8 (TTP) v k.ú. Ovesná 

Odbor správy majetku stále připravuje podklady pro jednání – přeloženo na další jednání 

ZaM. 

 

 

4.8. Materiál ze ZaM 10.12.2018 – Dohoda o převodu pozemků p.č. 661/3 a p.č. 657/4 v k.ú. 

Ovesná, zrušením a vypořádáním podílového spoluvlastnictví 

Odbor správy majetku stále připravuje podklady pro jednání – přeloženo na další jednání 

ZaM. 

http://www.benesovnpl.cz/


4.9. Připomínka k návrhu přeložky silnice I/13 – Obec Dolní Habartice 

 

Zastupitelé mají v materiálech – viz příloha 

Starosta – zastupitelé Habartic projednali podobu přeložky/přípojky k silnici I/13 a mají  

                 výhradu – požádali naše zastupitelstvo, aby se vyjádřilo k tomuto bodu –  

                 samozřejmě tato situace je na každém zastupiteli – již v minulosti tady probíhalo  

                 veřejné projednání podoby této přeložky a dotkne se nás to asi v různé míře  

                 každého z nás a budeme mít na to asi jiný názor třeba než Dolní Habartice – za  

                 sebe by vzal pouze na vědomí tento bod 

p. Ušák – má dotaz, obecného rázu – každý o tom mámě nějakou míru informací a díky té  

                míře informací na to máme nějaký názor – jestli by nestálo od věci si říct, nějaké  

                datum (jestli červnové ZaM, nebo třeba to zářijové) – že bychom se domluvili na  

                tom, že bychom do té doby připravili všechny informace, které k tomu máme,  

                abychom se jako zastupitelstvo k tomu vyjádřili – jestli vlastně tu 13 podporujeme,  

                nebo nepodporujeme a víceméně pak zavázali vedení konat v tom smyslu toho  

                usnesení – dát si na to čas – pojďme si říct třeba to září, na to dát dohromady a  

                zjistit všechny informace z ŘSD, z kraje (co se týká i zásad územního rozvoje atd.) a  

                potom to projednat jako samostatný bod zastupitelstva – nějakým způsobem se  

                k tomu usnést 

Starosta – určitě, takhle s tím souhlasí a informace budeme shánět v co nejširším rozsahu 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí připomínku k návrhu přeložky 

silnice I/13 od Obce Dolní Habartice. 

 

5. DISKUSE 

Místostarosta – podává informaci – prostřednictvím SOB a MAS Labské skály bylo zažádáno                    

                          o dotaci na likvidaci invazivních druhů rostlin (především se jedná o  

                          křídlatku)  

p. Ušák – v zápisu z RaM, kterou měli minulý týden, četl, že starosta 1.2. jednal se zástupcem  

                 developera ve věci supermarketu – jak se věc vyvíjí ? 

Starosta – p. developer byl očekáván, ale bohužel bez omluvy nepřijel – omluvil se později,  

                 dodatečně – ať tedy dáme jiný termín, vhodný, na kterém se shodneme společně –  

                 takže nic nebylo projednáno 

p. Prášek – dotazuje se na realizaci veřejných toalet v budově MěÚ, v jaké je fázi a to  

                   infocentrum, jak to vypadá ? 

Starosta – odpověděl na místě 

p. Říha – dotaz na vedení školy – v lednu bylo velké výročí Jana Palacha a jeho vnučky o tom  

                ze školy nic nevěděly – myslí si, že se moderní dějiny ve škole vůbec nevysvětlují 

p. Zelený – jako ředitel ZŠ odpověděl na místě 

p. Stelzig – má pár připomínek k Nádražní ul. – někteří cyklisté jezdí po chodníku – nebylo by  

                   možné tam dát nějaké označení, že chodník je pro chodce a ne pro cyklisty ? 



Starosta – určitě to můžeme projednat, probrat – můžeme to označit, že je to pro chodce 

p. Stelzig – Nádražní ul. víceméně slouží k parkování kamionů, je to povoleno ? 

Tajemník – tam je místní komunikace není to nijak upraveno, takže zákaz stání tam vyloženě  

                   není, akorát je možné kontrolovat ty kamiony, jestli mezi tím kamionem, který stojí  

                   při okraji vozovky a druhým okrajem vozovky je 6 metrů 

p. Stelzig – v kolonce byla zhotovena nová kanalizace – dotazuje se, jestli se plánuje položení  

                   nového potahu 

p. Karlíčková – vědí o tom, nechali si to i nacenit – uvidíme, kolik zbyde peněz letos  

                          v rozpočtu ,,komunikace“ 

Starosta – pokud by nám vyšla ta dotace na tu Novinu, tak by nám mohly zbýt peníze a tím  

                 vyřešit tuto situaci – dává návrh na doplnění usnesení 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 17/2019 : 

ZaM schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace na obnovu místní komunikace Novina a 

ul. Nádražní v Benešově nad Ploučnicí. Poskytovatelem je Ministerstvo pro místní rozvoj ČR, 

DT 117D8220A – Podpora obnovy místních komunikací. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

P. Prášek – na minulém zastupitelstvu požádali p. starostu a p. tajemníka o poskytování  

                   informací, předložili to v písemné podobě – je tam výčet těch požadavků – z čehož  

                   vyplývá, že o veškeré informace, které tam uvádějí, mají zájem – chce se zeptat,  

                   proč nedochází k tomu – že jim nejsou poskytovány tyto informace, o které žádali 

 

p. Vorel – jak tak poslouchá tuhle stranu, tak mu to přijde jak malé děti na pískovišti, které se  

                 perou o bábovičku – já to chci, já to chci – pořiďte si všichni datové schránky,  

                 jestliže p. starosta uvažuje o tom, že se pro zastupitele koupí tablety nebo  

                notebooky, to už je jedno jakou formou, tak si to do té elektronické pošty vyžádáte a  

                budete to dostávat, ale brečet tady jako malé dětičky, že vám ukradli bábovičku,  

                protože vy to chcete – nikdo před tím to nechtěl – nikdo před tím za minulého vedení  

                radnice z té opozice nechtěl žádné papíry posílat takovým způsobem – takže vy jste  

               si vymysleli jen to, že ty prohrané volby, které jste profikli, že teda té druhé straně  

               znechutíte a budete si vymýšlet a budete škodit – nic jiného z toho nevidí 

p. Provazník – musí na to reagovat a dost ostře – v roce 2015 si zažádal p. Zelený, p. Černá a  

                         p. Jansa – 2 z nich jsou tady přítomni, může se jich p. Vorel zeptat – takže  

                        nemá pravdu, pokud chce p. Vorel vystupovat na zastupitelstvu, tak ať si  

                        nejprve zjistí pravdu, to co bude říkat ! – toto pravda není ! – může se zeptat p.  

                       Jansy, hned mu předá mikrofon 

p. Jansa – p. Provazník má pravdu – žádali si – nežádali si ale o komplexní materiály, žádali  

                 si o materiály k jednotlivým záležitostem 

p. Vorel – to je docela podstatný rozdíl, jestliže si vyžádám materiály k nějakému problému,  



                 který se řeší a nebo jestli budu chtít všechny papíry, které se kde tady vytisknou na  

                 úřadě – o to jde 

 

Celá diskuse je zveřejněna na audiozáznamu na int. stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

 

 

 

6. ZÁVĚR 

V čase 19:12 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Radek Provazník………………………………… 

 

                           Martin Verner…………………………………… 

 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ………………………………… 

 

 

 

 

………………………………………… 

Pavel Urx 

starosta města 
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